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Lite information inför sommaren 
 
Styrelsen informerade på stämman i maj om OVK-besiktningen och 
att styrelsen ser det som viktig uppgift att fortsätta sin handläggning 
av ärendet. 
OVK-protokollet har därför skickats till ett företag för genomgång och 
de kommer att återkomma till oss med åtgärdsförslag för det fall de 
ser problem. 
Om du upplever problem med din ventilation så är du välkommen att 
kontakta vicevärdkontoret. 
 
Styrelsen kommer under juli månad att träffa representanter från 
Minol för att prata om problemet med avläsningen av varmvattnet. 
Styrelsens förhoppning är att en lösning av problemet kommer att ske 
under hösten, så att vi kan fortsätta med avläsningen enligt vårt 
gemensamma beslut. 
 
Styrelsen har upphandlat fortsatt målning av balkongerna på 
punkthusen och arbetet kommer att påbörjas under augusti månad. 
Berörda bostadsrättshavare kommer att få meddelande i brevlådan så 
snart det kan ske. 
 
Styrelsen har också upphandlat byte av balkonger på punkthusen och 
det arbetet kommer också att påbörjas under augusti månad.  
Även i detta fall kommer berörda bostadsrättshavare bli meddelade. 
 
Arbetet med renoveringar av uteplatser och trappräcken kommer att 
fortsätta som tidigare år. 
 
Vi ska alla tänka på Grannsamverkan och hjälpa varandra med post 
mm när vi reser bort, med dessa rader vill styrelsen önska er alla en 
trevlig och skön sommar. Ni är som vanligt alltid välkomna med 
eventuella frågor till vicevärdkontoret. 


